
UTLÅTANDE TILL RIKSDAGENS JUSTITIEOMBUDSMANS KANSLI 

Ärende: EOAK/7518/2021 

 

 

Stadsstyrelsen, som själv tar ställning till huruvida den har tillräcklig information i ett ärende för att fatta 

beslut, har på begäran gett regionförvaltningsverket ett utlåtande om ändringar i Lovisa hamns 

verksamhet. Stadsstyrelsen har haft kännedom om övriga dokument i frågan, inklusive det utlåtande som 

stadens egen miljövårdssekreterare gett som ett tjänsteinnehavarutlåtande i frågan. 

 

Stadsdirektören har i normal ordning berett och föredragit ärendet för stadsstyrelsen, och det föreligger 

inte jäv. Ett litet ägarskap i en av operatörerna i Lovisa hamn kan inte anses vara grund för att ifrågasätta 

oberoende. I saken har staden gett ett utlåtande om stadens hamn. Det har inte fattats beslut, och det 

handlar inte om något avtal eller någon verksamhet med utomstående företag. 

 

Jag vidkänns inget jäv, ingen partiskhet eller dålig beredning till någon del, utan kräver att besväret 

förkastas utan följder. 

 

Lovisa 21.1.2021 

 

Stadsdirektör Jan D. Oker-Blom 

 


